
 

 
 
 
 

 
U S N E S E N Í 

1. JEDNÁNÍ SOCIÁLNÍHO VÝBORU ZMČ P13 
ZE DNE 03. 03. 2025 

Předsedkyně výboru:   Ing. Petra Dymlová 
Místopředseda výboru:  Ing. Milada Staňková   
Členové výboru:   Miloš Drha  
    Mgr. Václav Polášek 

Karel Vítek 
JUDr. Vladimíra Bondarenková, D.E.A, MBA  
Ing. Zuzana Kratochvílová   
Tomáš Krejčí   
Ludmila Tichá  

Tajemnice výboru:  PhDr. Blanka Vildová, vedoucí OSP (Odbor sociální péče) 

Pozvaní hosté: Ředitel SSS Prahy 13 RNDr. Jiří Mašek, CSc., Bc. Petr Syrový, Bc. Iva Dvořáčková  

Program jednání:   

1 Schválení programu 
2 Informace ze Střediska sociálních služeb Prahy 13  
3 Informace z OSP  

Koncepce rodinné politiky 
Využívání bytů pro sociální účely 
Dotační programy v sociální oblasti 
Akce OSP 

4 Různé 
 

1-Schválení programu 
 
Členům výboru byl předložen návrh bodů jednání.  
 
U S N E S E N Í   č.  1: 
 

Výbor souhlasí s navrženým programem.       pro:9  proti: 0 zdržel se: 0 



2 – Informace ze Střediska sociálních služeb Prahy 13 
 
Ředitel Střediska sociálních služeb Prahy 13, RNDr. Jiří Mašek, CSc. informoval členy Sociálního výboru  
o rozdání dotazníků spokojenosti mezi klienty pečovatelské služby. Průběžné vyhodnocování 
dotazníků zatím ukazuje na výborné výsledky. Dále informoval o velikonoční akci, kterou SSS Prahy 13 
pořádá – Velikonoční jízda, konaná dne 10. 4. od 14.00 hod. do 17.00 hod.  
 
U S N E S E N Í   č.  2: 
 
Výbor bere informace ze SSS Prahy 13 na vědomí                        pro:  9 proti: 0 zdržel se: 0 
 
3 - Informace z OSP 
 
Koncepce rodinné politiky 
 

Vedoucí odboru sociální péče paní Vildová informovala členy Sociálního výboru o schválení 
aktualizované Koncepce rodinné politiky na období 2025 – 2030, včetně akčního plánu, na ZMČ 
v prosinci loňského roku. Dále informovala členy Sociálního výboru o změně v koordinaci aktivit 
zaměřených na podporu seniorů. 
 
Vedoucí oddělení prevence a rozvoje sociálních služeb (OPRSS) pan Syrový ke Koncepci rodinné politiky 
doplnil informaci o schválení vzniku Rodinného centra Stodůlka v Heranově ulice, které nově zastřeší i 
mateřský klub Kulička.   
 
 
U S N E S E N Í   č.  3: 
 
Výbor bere informaci na vědomí                                                 pro:  9   proti: 0  zdržel se: 0 
 
Využívání bytů pro sociální účely 
 
Vedpucí odboru sociální péče paní Vildová a vedoucí oddělení sociální péče paní Dvořáčková 
informovaly členy Sociálního výboru o využívání 12 bytů HMP pro sociální účely. Dvěma 
podnájemníkům nebyla v loňském roce prodloužena podnájemní smlouva kvůli neplacení nájmu. 
V jednom případě byla podána žaloba k soudu na exekuční vystěhování podnájemnice z bytu, na 
kterém vázne nyní již více než 100 000,- Kč dluh na nájemném. Další podnájemníci, kteří mají potíže 
s hrazením nájemného, jsou rodiče dvou nezletilých dětí. V tomto případě je dluh na nájemném přes 
80.000,- Kč. Dlouhodobé potíže s úhradou nájemného vznikají této rodině z toho důvodu, že otec 
pracuje pouze příležitostně. Z uvedeného důvodu byla rodině v únoru t. r. doručena výzva, aby byt 
opustili. Ostatní podnájemníci s drobnými výkyvy nájem hradí relativně v pořádku. 
 
Vedoucí odboru sociální péče informovala členy Sociálního výboru rovněž o využívání 3 krizových bytů 
MČ Prahy 13 pro klienty odboru sociální péče, kteří se ocitají v bytové tísni prakticky ze dne na den. 
V těchto bytech bude v dohledné době probíhat rekonstrukce.  
 
U S N E S E N Í   č.  4: 
 
Výbor bere informaci na vědomí.         pro:  9 proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
 



Dotační programy v sociální oblasti  
 
Vedoucí OPRSS pan Syrový informoval členy Sociálního výboru, že v průběhu ledna a února 2025 byly 
vyúčtovávány veškeré dotace přijaté městskou částí v sociální oblasti obdržené na rok 2024. Souběžně 
probíhalo vyúčtování poskytnutých dotací v rámci Dotačního řízení v oblasti sociálních a návazných 
služeb a rodinné politiky pro rok 2024. Aktuálně probíhá ve spolupráci s odborem kontroly jejich 
kontrola. Nyní již lze „předběžně“ konstatovat celkový nulový kontrolní nález. 
Na březnovém zasedání ZMČ bude schvalován rozpočet městské části na rok 2025. Součástí návrhu je 
i rozpočtová rezerva OSP, která je plánována pro letošní dotační program. Dotační řízení je 
v návaznosti na schválení rozpočtu opět koncipováno jako víceleté. 
Odbor sociální péče zpracovává podmínky dotačního programu a podkladovou strategii. Sociální 
výbor bude operativně vyzván k jejich projednání. 
 
U S N E S E N Í   č.  5: 
 
Výbor bere informaci na vědomí.         pro:  9 proti: 0 zdržel se: 0 
 
Akce OSP 
 
Vedoucí oddělení sociální péče paní Vildová informovala členy Sociálního výboru o akcích, které OSP 
pořádá aktuálně pro seniory. Dne 4. 3. 2025 se uskuteční oslava MDŽ pro seniory ve Spolkovém domě. 
Dne 15. 4. 2025 se bude konat jarní floristika pro seniory v obřadní síni ÚMČ Praha 13.  
 
U S N E S E N Í   č.  6: 
 
Výbor bere informaci na vědomí.            pro:  9 proti: 0 zdržel se: 0 
 
4 - Různé 
 
Zastupitel pan Karel Vítek vznesl dotaz na obsazenost a využívání penziónu Kozel, který je v majetku 
MČ Praha 13. Následně k podnětu pana Vítka proběhla diskuse, v jejímž závěru předsedkyně 
Sociálního výboru paní Dymlová odkázala na příští jednání ZMČ, na kterém by měl školský výbor 
představit vytíženost penziónu. Zároveň slíbila, že požádá školský výbor o větší propagaci využívání 
penziónu Kozel mezi školskými zařízeními.  
 
Paní zastupitelka Kratochvílová vznesla dotaz na příčiny nepořádku v Heranově ulici, kde se 
opakovaně tvoří skládka nepotřebných věcí. Nikdo z členů ani hostů Sociálního výboru původce 
nepořádku nezná.  Vedoucí odboru sociální péče slíbila, že se s dotazem obrátí na vedoucí odboru 
životního prostředí.  
 
U S N E S E N Í   č.  7: 
 
Výbor bere informace na vědomí.             pro:  9 proti: 0 zdržel se: 0 
 
                                                                                                                        
Zápis provedla Blanka Vildová dne 10. 3. 2025   
Podpis předsedkyně výboru Petry Dymlové, v. r.  



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


